
Barneveld, 29 januari 2024

Aan het college van Burgemeester en Wethouders

Geacht college,

Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad wil de fractie
van Pro’98 vragen stellen over berichtgeving met betrekking tot het herstellen van de
straatverlichting in Voorthuizen en Barneveld.

Na berichtgeving in de Barneveldse Krant wil Pro’98 graag duidelijkheid over hoe het nu
precies zit met de uitval en het herstel van de straatverlichting in Voorthuizen en Barneveld.
In eerste instantie werd de bal in de commissievergadering van 25 januari volledig bij
Liander neergelegd. Nu blijkt dat de netbeheerder door een ingestelde maatregel van nota
bene het college van B&W, een breekverbod in de periode 11 tot 24 januari, nog niet eerder
met herstelwerkzaamheden kon beginnen. Wij vinden het kwalijk dat er publiekelijk naar een
onderneming wordt gewezen, terwijl tenminste een deel van de oorzaak van het lange
wachten bij de gemeente en het college zelf blijkt te liggen.

1. Wanneer zijn de eerste meldingen van de kapotte straatverlichting per locatie
ontvangen?

2. Heeft de gemeente ook de mogelijkheid om dit zelf te constateren middels een
geautomatiseerde melding, of zijn het enkel meldingen van waarnemingen door
inwoners zelf geweest?

3. Wanneer heeft de gemeente deze situaties gemeld bij de netbeheerder?
4. Is er contact met de netbeheerder geweest omtrent het breekverbod? Zo ja; wanneer

is dit contact geweest?
5. Zijn de werkzaamheden door het breekverbod in samenspraak met de gemeente

uitgesteld?
6. Indien de werkzaamheden in samenspraak zijn uitgesteld, wanneer is dit

afgesproken?

Daarnaast vragen we ons af hoe het proces is verlopen om tot afspraken te komen wanneer
de netbeheerder de kapotte straatverlichting wel kan herstellen.

7. Wanneer wordt de kapotte straatverlichting op alle locaties hersteld?
8. Wanneer is dit overeengekomen met de netbeheerder?
9. Is er bij het maken van deze afspraken rekening gehouden met het capaciteitsgebrek

van de netbeheerder en de periode van het breekverbod?

Wij begrijpen dat door een breekverbod en capaciteitsgebrek herstelwerkzaamheden lang
op zich kunnen laten wachten, en dat dit erg frustrerend kan zijn voor inwoners, het college
en de netbeheerder.



10. Is het college het eens met de stelling dat het beter is om eerst te werken aan een
deugdelijk overzicht van de feiten, alvorens uitspraken te doen in een
commissievergadering?

11. Is het college het eens met de constatering dat zij de raad onvolledig heeft
geïnformeerd, door enkel met de vinger in de richting van de netbeheerder te wijzen?

Met vriendelijke groet,

Arjen Korevaar
Pro’98


